

- АЛЕКСЕЕВ-БОРЕЦКИЙ Андрей — заведующий сектором Отдела нотных изданий Научной музыкальной библиотеки Санкт-Петербургской консерватории. E-mail: alexeevboretsky@gmail.com
- АЛЕКСЕЕВ-БОРЕТСKY Andrej — Sector Head of the Music Publications Department in the Scientific Music Library of the St. Petersburg State Conservatory. E-mail: alexeevboretsky@gmail.com
- БЕЛОВ Геннадий Григорьевич — Заслуженный деятель искусств Российской Федерации, профессор кафедры теории музыки Санкт-Петербургской консерватории, кандидат искусствоведения. E-mail: gbelow@mail.ru
- BELOV Gennady — PhD, Honoured Art Worker of the Russian Federation, Professor at the Music Theory Department of the St. Petersburg State Conservatory. E-mail: gbelow@mail.ru
- ВАРУЛЬ Дарья Алексеевна — ведущий документовед архива Санкт-Петербургской консерватории. E-mail: muzparadoks@yandex.ru
- VARUL Daria — leading document specialist of Archive of the St. Petersburg State Conservatory. E-mail: muzparadoks@yandex.ru
- ВАСИЛЬЕВ Алексей Николаевич — виолончелист, ректор Санкт-Петербургской консерватории, профессор кафедры виолончели, контрабаса, арфы и квартета. E-mail: rectorat@conservatory.ru
- VASILYEV Alexey — cellist, Rector of the St. Petersburg State Conservatory, Professor of the Department of cello, double bass, harp and quartet. E-mail: rectorat@conservatory.ru
- ВИНОКУР Лев Александрович — пианист, исследователь, редактор; сотрудничает с европейскими теле- и киностудиями в качестве актера, комментатора и консультанта. E-mail: lev.vinocour@gmx.de
- VINOCOUR Lev — pianist, researcher, editor; cooperates with the European television and cinema studios as an actor, commentator and consultant. E-mail: lev.vinocour@gmx.de
- ГОВОРОВА Наталья Александровна — Заслуженная артистка Российской Федерации, доцент кафедры общего курса и методики преподавания фортепиано Санкт-Петербургской консерватории. E-mail: gloukhova@bk.ru
- GOVOROVA Natalia — Honoured Artist of the Russian Federation, Associate Professor of the Department of methods of piano playing and general piano classes of the St. Petersburg State Conservatory. E-mail: gloukhova@bk.ru
- ГОРОХОВ Леонид Евгеньевич — виолончелист, педагог, профессор Ганноверской Высшей школы музыки и театра. E-mail: leonid.gorokhov@hmt-hannover.de
- GOROKHOV Leonid — cellist, pedagogue, Professor of the Hanover University of Music, Drama and Media. E-mail: leonid.gorokhov@hmt-hannover.de
- ЕРЁМИН Дмитрий Евгеньевич — виолончелист, педагог, доцент кафедры виолончели, контрабаса, арфы и квартета Санкт-Петербургской консерватории, арт-директор Санкт-Петербургского Ансамбля виолончелистов. E-mail: dmit-eremin@yandex.ru
- ERYOMIN Dmitry — cellist, pedagogue, Associate Professor of the Department of cello, double bass, harp and quartet of the St. Petersburg State Conservatory, art-director of the St. Petersburg Cello Ensemble. E-mail: dmit-eremin@yandex.ru
- КОНОВ Владимир Николаевич — Заслуженный работник культуры Российской Федерации, доцент, заведующий кафедрой ансамбля, инструментовки и дирижирования Санкт-Петербургской консерватории, член Союза композиторов Санкт-Петербурга. E-mail: konoff07@mail.ru
- KONOV Vladimir — Honoured Worker of Culture of the Russian Federation, Associate Professor, Head of the Department of ensemble, instrumentation and conducting of the St. Petersburg State Conservatory, member of the St. Petersburg Union of Composers. E-mail: konoff07@mail.ru
- НАЗАРОВ Матвей — студент музыкального факультета Санкт-Петербургской консерватории. E-mail: matfej95@gmail.com
- NAZAROV Matvey — student of the Musicology Faculty of the St. Petersburg Conservatory. E-mail: matfej95@gmail.com
- РУДКО Мария Владимировна — преподаватель Средней специальной музыкальной школы Санкт-Петербургской консерватории. E-mail: marybell@yandex.ru
- RUDKO Maria — teacher of Secondary Special Music School of the St. Petersburg State Conservatory. E-mail: marybell@yandex.ru
- РУДОВА Любовь Львовна — Заслуженный работник культуры Российской Федерации, преподаватель по классу специального фортепиано Средней специальной музыкальной школы Санкт-Петербургской консерватории
- RUDOVA Lyubov — Honorary Worker of culture of the Russian Federation, a special piano teacher of the Secondary Special Music School of the St. Petersburg State Conservatory
- СПИСТ Елена Александровна — старший преподаватель кафедры концертмейстерского мастерства Санкт-Петербургской консерватории. E-mail: espist@gmail.com
- SPIST Elena — Senior Lecturer at the Department of Concert Performance of the St. Petersburg State Conservatory. E-mail: espist@gmail.com
- ЧИРКОВ Сергей Евгеньевич — баянист, педагог, заместитель художественного руководителя и солист ансамбля «Студия новой музыки» Московской консерватории имени П. И. Чайковского. E-mail: info@tchirkov.eu
- CHIRKOV Sergei — bayan player, pedagogue, deputy art director and soloist of the Studio for New Music Ensemble of the Moscow Tchaikovsky Conservatory. E-mail: info@tchirkov.eu
- ШИРОКОВА Валентина Павловна — профессор кафедры теории музыки Санкт-Петербургской консерватории, кандидат искусствоведения. E-mail: valval@inbox.ru
- SHIROKOVA Valentina — PhD, Professor at the Music Theory Department of the St. Petersburg State Conservatory. E-mail: valval@inbox.ru